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Protokół z posiedzenia Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miasta 

Świnoujście w dniu 24 lutego 2020 r. 
 

Na posiedzeniu obecni byli: 

Członkowie Komisji wg listy obecności oraz m.in.: 

1. Paweł Sujka – Zastępca Prezydenta Miasta,  

2. Dorota Konkolewska – Sekretarz Miasta, 

3. Iwona Górecka-Sęczek – Skarbnik Miasta, 

4. Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie w Świnoujściu, 

5. Kierownik Biura Nadzoru Prawnego i Koordynacji Zamówień Publicznych UM, 

6. Naczelnicy, kierownicy i pracownicy Wydziałów UM.  

 

Ad. pkt 1 – Sprawy regulaminowe. 

 

Posiedzenie w dniu 24 lutego 2020 roku o godz. 1300 po stwierdzeniu kworum otworzył  

i prowadził Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki. 

 

Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Sujka zwrócił się z prośbą o wprowadzenie  

do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zasad udzielania świadczenia pieniężnego 

„Bon Seniora Wyspiarza”. 

Porządek obrad po zmianach został przyjęty bez uwag przy 9 głosach za. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia komisji został przyjęty bez uwag. 

Zawiadomienie wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad. pkt 2 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zasad udzielania 

świadczenia pieniężnego „Bon Seniora Wyspiarza”. 
 

Projekt uchwały przedstawił Zastępca Prezydenta Miasta. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 10 członków 

komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 3 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie szczegółowych zasad 

wnoszenia inicjatyw obywatelskich, zasad tworzenia komitetów inicjatyw 

uchwałodawczych, zasad promocji obywatelskich inicjatyw uchwałodawczych  

i formalnych wymogów, jakim powinny odpowiadać składane projekty. 
 

Projekt uchwały przedstawili Sekretarz Miasta oraz Kierownik Biura Nadzoru Prawnego  

i Koordynacji Zamówień Publicznych. 

Dyskusja, w trakcie której wypracowano autopoprawki do projektu uchwały. 

 

Radny Wiesław Góreczny oraz radny Leon Ryszard Kowalski złożyli wniosek o zmianę  

w § 5 ust. 2 projektu uchwały zapisu „20 mieszkańców” na „9 mieszkańców”. 

Wniosek został przyjęty przez wnioskodawców. 

 

Opinia pozytywna do projektu uchwały wraz z autopoprawkami – za opinią pozytywną 

głosowało 10 członków komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 
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Ad. pkt 4 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości 

ekwiwalentu pieniężnego dla członków ochotniczej straży pożarnej za udział  

w działaniach pożarniczych lub szkoleniu organizowanym przez Państwową Straż 

Pożarną lub Gminę Miasto Świnoujście. 
 

Projekt uchwały przedstawiła Sekretarz Miasta. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 10 członków 

komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 5 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie 

poboru opłaty uzdrowiskowej w drodze inkasa. 
 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta. 

Pytań i uwag nie było. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 10 członków 

komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 6 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Świnoujście w rejonie ulic: Grunwaldzkiej                       

i Nowokarsiborskiej. 

 

Projekt uchwały w formie prezentacji przedstawili Projektanci oraz Zastępca Naczelnika 

Wydziału Urbanistyki i Architektury. 

Dyskusja, w trakcie której wypracowano autopoprawki do projektu uchwały. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały wraz z autopoprawkami – za opinią pozytywną 

głosowało 7 członków komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 2 głosach  

wstrzymujących się. 

 

Ad. pkt 7 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody  

na zmianę okresu obowiązywania umowy dzierżawy. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Ewidencji i Obrotu Nieruchomościami. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 9 członków 

komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 8 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Miasto Świnoujście w 2020 roku. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Leśnictwa. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 9 członków 

komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 9 – Zapoznanie ze sprawozdaniami: 

a/ z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego za 

rok 2019. 

 

Sprawozdanie przedstawił Zastępca Prezydenta Miasta. 

Dyskusja. 

Członkowie komisji zapoznali się ze sprawozdaniem. 
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b/  z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w Świnoujściu za 2019 rok. 

 

Sprawozdanie przedstawili p.o. Naczelnika Wydziału Zarządzania Kryzysowego  

oraz Zastępca Prezydenta Miasta. 

Dyskusja. 

Członkowie komisji zapoznali się ze sprawozdaniem. 

 

Ad. pkt 10 – Sprawozdanie Prezydenta Miasta Świnoujście z prac przy budowie 

połączenia komunikacyjnego – tunelu, pomiędzy wyspami Uznam i Wolin (pkt 4 planu 

pracy komisji). 

 

Informację przedstawili Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu oraz Zastępca 

Prezydenta Miasta. 
Dyskusja. 

 

Ad. pkt 11 – Wolne wnioski. 

 

Radna Joanna Agatowska zaproponowała, aby informacje dotyczące prac przy budowie 

połączenia komunikacyjnego – tunelu, pomiędzy wyspami Uznam i Wolin były 

przedstawiane na piśmie. 

 

Radny Ryszard Teterycz poprosił o informacje dotyczące rozbudowy terminalu Polskiego 

LNG S.A. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska poruszyła temat e-maila w sprawie projektu 

uchwały – miasto wolne od dyskryminacji. Kolejno przedstawiła informację dotyczącą 

projektu uchwały w sprawie ustanowienia roku 2020 – Rokiem Samorządu Terytorialnego  

na terenie Gminy Miasto Świnoujście. 

 

Ad. pkt 12 – Zamknięcie obrad.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu 

Sławomir Nowicki zamknął posiedzenie Komisji w dniu 24 lutego 2020 roku o godz. 1700. 

Nagranie z przebiegu posiedzenia w formacie mp3 stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Przewodniczący 

Komisji Gospodarki i Budżetu 

 

Sławomir Nowicki 

 

 

Protokołowała:  

Emilia Solka 


